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内容概要

　　《剑桥少儿英语：第2级(AB)》由教育部考试中心中英教育测量交流中心组编、北京新知堂教育
科技开发有限公司制作、西安交通大学出版社出版发行，未经书面许可，《剑桥少儿英语：第2
级(AB)》的任何部分不得以任何方式复制或抄袭。
　　在编写教材过程中我们选用了一些图片，在此向有关单位、组织和个人一并表示感谢！
　　本套教材在对话顺序的排版上参照了国际惯例，即对话是按照先左后右、先上后下的顺序进行的.
诸读者在阅读时注意。
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书籍目录

《剑桥少儿英语第二级(A)》目录：Unit 1 I've got many new friends.Unit 2 Is this book yours?Unit 3 Our
school is beautiful．Unit 5 How about coming With Us?Unit 6 He likes reading picture books.Unit 7 You mustn't
drop litter in the park!Unit 8 Who is the winner?Unit 9 Sally is taller than Ben.Unit 10 Did you know?Unit 11 I
went to the zoo yesterday.Unit 13 My seven daysUnit 12 Has your school got a swimming pool?Unit 14 How often
does he have sports?Unit 15 I enjoy reading picture stories!《剑桥少儿英语第二级(B)》目录：Unit 1 Going to
different places!Unit 2 What's the weather like today?Unit 3 Let's play doctors.Unit 4 I can see with my eyes.Unit 5
Simon Paul lives in the country.Unit 6 I'd like a glass of water.Unit 7 I've got to go and soeiUnit 8 Who is the
first?Unit 9 I liko sunny days but i don't like rainy days.Unit 10 Let's guess.Unit 11 What's your hobby?Unit 12
Animals are our good friends.Unit 13 I can spot the frog, can you?Unit 14 There isn't any bread in the kitchen!Unit
15 Lat's find it quickly!Unit 16 He can do better than his brother!
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章节摘录

插图：
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编辑推荐

《剑桥少儿英语:第2级(AB)》由西安交通大学出版社出版。
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